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Protokół Nr VIII/19 

z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 28 marca 2019 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 
 

 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 900 i trwały do godz. 1115. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska. 

 

Radni obecni na sesji: 
1. Binaś Jan Krzysztof  

2. Czarnecka Aneta Joanna  

3. Dybowski Przemysław  

4. Karolewski Marek  

5. Kietliński Stanisław Szczepan   

6. Koc Agata  

7. Koc Krzysztof  

8. Kosk Zygmunt Józef  

9. Łopaciuk Tadeusz  

10. Malinowski Antoni  

11. Niemyjska Dorota  

12. Radziszewska Maria Jadwiga 

13. Słonecki Włodzimierz 

14. Wilkowska Katarzyna Sylwia  

15. Zdunek Violetta Maria  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca; 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy; 

 sołtysi oraz przewodniczący zarządów osiedlowych - lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu; 

 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście – 

lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu; 

 mieszkańcy miasta i gminy Ciechanowiec. 

 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady powitał radnych Rady Miejskiej, Pana Burmistrza, Radnych Powiatu 

Wysokomazowieckiego, Skarbnika Gminy, dyrektorów i kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących zarządów osiedlowych, zaproszonych gości 

oraz mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec przybyłych na sesję.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na 15 radnych Rady Miejskiej na sesji obecnych 

jest 15 radnych i obrady są prawomocne. 
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Ad pkt 2  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

2) przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec,  

3) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2019 rok, 

4) przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2019", 

5) przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

6) przedłużenia umowy dzierżawy na działkę położoną w obrębie wsi Czaje Wólka, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

7) aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2008-2020. 

7. Informacja o działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu  

w 2018 roku. 

8. Oferta zagospodarowania czasu wolnego w Gminie Ciechanowiec przygotowana przez 

Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu. 

9. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej 

za 2018 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania. 

10. Informacja o rodzinach korzystających ze wsparcia Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Ciechanowcu. 

11. Koncepcja działań Gminy w pozyskiwaniu i wykorzystywaniu funduszy unijnych  

i krajowych. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Sprawy różne i wnioski. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad punktu 7, Informacji Urzędu Skarbowego w Wysokiem Mazowieckiem 

dotyczącego oświadczeń majątkowych radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto jest za przyjęciem zgłoszonego 

wniosku.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad punktu 7, Informacja Urzędu Skarbowego w Wysokiem 

Mazowieckiem dotycząca oświadczeń majątkowych radnych.  

 

Wyniki głosowania 

TAK: 15, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr VIII/19 z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 28 marca 2019 roku 

str.3 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad punktu 7, Informacja Urzędu Skarbowego w Wysokiem Mazowieckiem 

dotyczącą oświadczeń majątkowych radnych został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do biura Rady wpłynęły dwa pisma od Pana 

Burmistrz dotyczące wprowadzenia do porządku obrad następujących projektów uchwał: 

1) zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu faktycznej nadwyżki środków 

obrotowych za rok 2018 samorządowego zakładu budżetowego, tj. Przedsiębiorstwa 

Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu, 

2) przyjęcia Strategii Rozwoju Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu na lata 

2018-2023, 

3) przekształcenia Szkoły Podstawowej w Radziszewie w filię Szkoły Podstawowej im. 

Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powiedział, że wnioskuje o wprowadzenie 

do porządku punktu 6 podpunkt 1: „zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu 

faktycznej nadwyżki środków obrotowych za rok 2018 samorządowego zakładu budżetowego, 

tj. Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu”, punktu 6 podpunkt 9: 

„przyjęcia Strategii Rozwoju Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu na lata 2018-

2023” i punktu 6 podpunkt 10: „przekształcenia Szkoły Podstawowej w Radziszewie w filię 

Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu” oraz zmianę nazwy punktu 6 

podpunkt 8 z „aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2008-2020” na 

„zmianę uchwały o przyjęciu Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2008-2020”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto jest za przyjęciem wniosków 

złożonych przez Pana Burmistrza. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 6 podpunkt 1: „zwolnienia z obowiązku dokonania 

wpłaty do budżetu faktycznej nadwyżki środków obrotowych za rok 2018 samorządowego 

zakładu budżetowego, tj. Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu”, 

punktu 6 podpunkt 9: „przyjęcia Strategii Rozwoju Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu na lata 2018-2023” i punktu 6 podpunkt 10: „przekształcenia Szkoły 

Podstawowej w Radziszewie w filię Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu”, zmiany nazwy punktu 6 podpunkt 8 z „aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy 

Ciechanowiec na lata 2008-2020” na „zmianę uchwały o przyjęciu Strategii Rozwoju Gminy 

Ciechanowiec na lata 2008-2020”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek o wprowadzenia do 

porządku obrad punktu 6 podpunkt 1: „zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu 

faktycznej nadwyżki środków obrotowych za rok 2018 samorządowego zakładu budżetowego, 

tj. Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu”, punktu 6 podpunkt 9: 

„przyjęcia Strategii Rozwoju Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu na lata 2018-

2023” i punktu 6 podpunkt 10: „przekształcenia Szkoły Podstawowej w Radziszewie w filię 

Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu”, zmiany nazwy punktu 6 

podpunkt 8 z „aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2008-2020” na 

„zmiany uchwały o przyjęciu Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2008-2020” 

został  przyjęty większością głosów. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski przedstawił proponowany porządek obrad 

po zmianach: 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu faktycznej nadwyżki środków 

obrotowych za rok 2018 samorządowego zakładu budżetowego, tj. Przedsiębiorstwa 

Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu, 

2) zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

3) przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec,  

4) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2019 rok, 

5) przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2019", 

6) przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

7) przedłużenia umowy dzierżawy na działkę położoną w obrębie wsi Czaje Wólka, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

8) zmiany uchwały o przyjęciu Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2008-

2020, 

9) przyjęcia Strategii Rozwoju Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu na lata 

2018-2023, 

10) przekształcenia Szkoły Podstawowej w Radziszewie w filię Szkoły Podstawowej im. 

Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. 

7. Informacja Urzędu Skarbowego w Wysokiem Mazowieckiem dotyczące oświadczeń 

majątkowych radnych. 

8. Informacja o działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu  

w 2018 roku. 

9. Oferta zagospodarowania czasu wolnego w Gminie Ciechanowiec przygotowana przez 

Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu. 

10. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej 

za 2018 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania. 

11. Informacja o rodzinach korzystających ze wsparcia Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Ciechanowcu. 

12. Koncepcja działań Gminy w pozyskiwaniu i wykorzystywaniu funduszy unijnych  

i krajowych. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14. Sprawy różne i wnioski. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad z uwzględnieniem wprowadzonych zmian. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że porządek obrad po zmianach 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z VII sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie było. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z VII sesji został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami i poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z pracy 

między sesjami. 

 

Na początku Pan Burmistrz poinformował, że mieszkanka Ciechanowca Pani Aleksandra 

Szczudło została wybrana, jako Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Podlaskiego  

i pogratulował Pani Dorocie Łapiak osiągnięcia przez córkę sukcesu.  

 

W sprawozdaniu Burmistrz Ciechanowca poinformował, że: 

1. 28 lutego odbyła się uroczystość Jubileuszu 50-lecia pożycia małżeńskiego 26 par 

mieszkańców Gminy Ciechanowiec. Nad przebiegiem uroczystości czuwała Pani 

Kierownik USC Barbara Niewiarowska, której podziękował za organizację 

uroczystości, 

2. 1 marca Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Artur Kosicki wręczył mu osobiście 

grant w wysokości 149 000,00 zł i jest on wywieszony w Urzędzie Miejskich, każdy 

może się z nim zapoznać. Grant jest przeznaczony na zakup 20 laptopów do Gminy 

Ciechanowiec oraz na szkolenia mieszkańców. Złożył również podziękowania Zastępcy 

Burmistrza za napisanie wniosku, który uzyskał dofinansowanie, 

3. 5 marca odbyło się spotkanie z Powiatowym Komendantem Policji w sprawie 

zapewnienia bezpieczeństwa na terenie Gminy Ciechanowiec oraz możliwości 

dofinansowania zakupu samochodu do przewozu psów tropiących. Dodał, że Pan 

Komendant wnioskował o kwotę 15 000,00 zł,  

4. Zakończyły się Walne Zebrania wszystkich jednostek Ochotniczych Straży pożarnych. 

Podziękował jednostkom za zorganizowanie i sprawny przebieg tych spotkań. 

Podziękował również Panu Markowi Klejzerowiczowi, Komendantowi OSP  

w Ciechanowcu oraz wszystkim Druhom z OSP w Ciechanowcu za pomoc w kwestii 

pielęgnacji wiosennej drzew w parku przy Przedszkolu oraz pielęgnacji drzew na placu 

przy Szkole Podstawowej i stadionie,  
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5. 12 marca odbyła się w Szkole Podstawowej w Kocach-Schabach wizyta 

Stowarzyszenia Natura, w kwestii adaptacji tej szkoły na swoją działalność. 

Prawdopodobnie w kwietniu zostanie już podpisana umowa na wynajem budynku 

szkoły podstawowej na działalność Stowarzyszenia, 

6. Zakończono postępowanie przetargowe na rozbudowę drogi przy ulicy Wińskiej. 

Wygrała firma „DIMEX” Budownictwo Komunikacyjne z Siemiatycz, 

7. W trakcie weryfikacji jest przetarg nieograniczony na „Przebudowę placu miejskiego 

przy ulicy Mickiewicza”. Wygrała go również firma „DIMEX” z tym, że cena jest 

wyższa od kwoty projektu i w związku z tym przetarg ten jest w trakcie weryfikacji, 

8. Zakończono postępowanie na wyłojenie wykonawcy na wykonanie znaków poziomych 

(przejścia dla pieszych) na terenie Gminy Ciechanowiec. Wygrała firma ROAD 

COLOR. Kwota potrzebna do wykonania znaków poziomych to 8 357,00 zł, 

9. Zakończono postępowanie na doposażenie w sprzęt komputerowy (tablice 

interaktywne, projektory, laptopy, tablety) Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu  

i Łempicach. Przetarg wygrała firma z Lidzbarka Warmińskiego na kwotę 98 982,00 zł,   

10. W ramach projektu „Energia kompetencji – energia rozwoju” trwa ocena i weryfikacja 

ofert na doposażenie szkół i pracowni przedmiotowych w pomoce dydaktyczne  

o łącznej wartości 50 000,00 zł. Oferty złożyło, aż 8 firm i jest to w trakcie weryfikacji, 

11. W trakcie opracowań są dwie dokumentacje przetargowe: 

a) remont budynku Przedszkola w Ciechanowcu na kwotę 796 155,00 zł, 

b) wykonanie elewacji na budynku Synagogi na kwotę 185 000,00 zł, 

12. Został złożony wniosek miękki z firmy Erasmus+ na Szkołę Podstawową  

w Ciechanowcu, 

13. Do 12 kwietnia zostanie przygotowana dokumentacja na złożenie w ramach 

Samorządowego Funduszu Dróg Województwa Podlaskiego i zostanie złożona 

dokumentacja dotycząca dróg i ulic na terenie Gminy Ciechanowiec takich jak: 

a) ulica Szeroka – odcinek 297 m, 

b) ulica Wińska – odcinek 155 m, 

c) ulica Wąska – odcinek 340 m, 

d) ulica Wspólna – 814 m, 

e) ulica Konopnicka – 540 m, 

f) przebudowa drogi gminnej Winna Stara – Winna Wilki – odcinek 500 m, 

g) przebudowa drogi gminnej Winna Stara – Winna Chroły – odcinek 662 m, 

h) rozbudowa, przebudowa oraz odwodnienie drogi w Zadobrzu – odcinek 600m, 

i) ulica Czyżewska – odcinek 200 m, 

j) ulica Spółdzielcza – odcinek 250 m, 

14. Trwają dalsze prace nad przygotowaniem wniosków w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podlaskiego na budowę inkubatora przedsiębiorczości 

oraz montaż pomp ciepła i instalacji fotowoltaicznej, budowę linii wodociągowych  

i ściekowych oraz modernizację infrastruktury wodno-ściekowej na terenie miasta 

Ciechanowiec (brakujące linie kanalizacji) oraz modernizację punktu selektywnego 

zbierania odpadów komunalnych,  

15. Zakończono prace nad zestawem gminnych działek rolnych, których właścicielem jest 

Gmina Ciechanowiec. Na te wszystkie działki zostanie ogłoszony przetarg w dniu  

1 kwietnia. Wykaz działek zostanie wywieszony na tablicy ogłoszeń, 

16. W ramach programu „Odnowy Wsi Województwa Podlaskiego” złożono dwa wnioski 

na kwotę 43 382,00 zł, w tym 21 000,00 zł są to środki z dotacji, 

17. Rozpoczęto prace nad wnioskiem na odnowę Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu  

w ramach Programu Rozwoju Infrastruktury Sportowej. Opracowany będzie projekt 

remontu stadionu i jeżeli uda się uzyskać dofinansowanie, to stadion zostanie 

wyremontowany, 

18. Dokonano aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec, 
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19. 15 marca odbyło się spotkanie Lokalnej Grupy Działania w Wysokiem Mazowieckiem 

dotyczące ewentualnych dotacji z LGD. Zagwarantowane jest 40 000,00 zł z tym, że 

jest to dotacja dla Stowarzyszenia. Istnieje już Stowarzyszenie, które ten wniosek złoży. 

Otrzymane środki w szczególności zostaną wydatkowane na obchody 590-tej rocznicy 

nadania praw miejskich dla Ciechanowca, 

20. 20 marca w Drohiczynie odbyło się spotkanie w sprawie Nadbużańskiej Sieci 

Szerokopasmowej i podjęto wstępną decyzję o przygotowaniu przetargu na wyłonienie 

operatora i zarządcy sieci, 

21. 21 marca w Wysokiem Mazowieckiem odbyło się spotkanie dotyczące planowanych 

priorytetów w 2019 r. w ramach Lokalnej Grupy Działania "Brama na Podlasie", 

22. 26 marca odbyło się w Podlaskim Urzędzie Wojewódzkim spotkanie w kwestii 

wykorzystania „Funduszu dróg samorządowych województwa podlaskiego”, 

23. 27 marca prowadzone były rozmowy z Panem Starostą oraz z Przewodniczącą Rady 

Powiatu Panią Dorotą Łapiak na temat budowy i remontu dróg powiatowych 

znajdujących się na terenie gminy Ciechanowiec. Powiat Wysokomazowiecki na 

terenie gminy Ciechanowiec posiada prawie 90 dróg. Przedstawiona została wstępna 

propozycja remontu: 

a) w tym roku realizowana będzie inwestycja dotycząca budowy drogi 

Radziszewo-Sieńczuch – Trzaski,  

b) złożony zostanie wniosek dotyczący dokończenia drogi Radziszewo-Sieńczuch 

– Czaje,  

c) złożony zostanie wniosek dotyczący remontu drogi Ciechanowiec - Kozarze, 

aż do granicy województwa podlaskiego w kierunku Zaszkowa,  

d) w 2020 r. zostaną złożone wnioski Antonin, Winna-Chroły, Ciechanowiec, 

Tworkowice, Wojtkowice Stare oraz Wojtkowice-Glinna dotyczące budowy 

mostu, 

24. Po zakończeniu budowy trasy Ciechanowiec - Siemiatycze realizowana będzie 

inwestycja dotycząca trasy Ciechanowiec-Kosiorki, 

25. Odbyły się kontrole zamieszkałych nieruchomości dotyczące segregacji odpadów 

komunalnych. Kontrolą nie były objęte tylko wsie takie jak: Dąbczyn, Gaj, Kosiorki, 

Przybyszyn, Tworkowice, Wojtkowice Stare, Wojtkowice-Glinna oraz Wojtkowice-

Dady. Jeżeli chodzi o deklaracje, to z pośród kontrolowanych posesji 1 276 posesji 

zadeklarowało segregowanie śmieci, natomiast tylko 697 te śmieci segreguje. 

Deklarację niesegregowania zadeklarowało 556, a śmieci niesegregowane wystawia 

1 135 posesji. Wysłana zostanie decyzja Burmistrza do tych posesji, w celu opłaty tak 

jak śmieci są wystawiane. Pozostałe miejscowości zostaną skontrolowane w kwietniu. 

26. Uchylono rozporządzenie Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi w sprawie zakazu 

organizowania targów z udziałem zwierząt, w tym ptactwa. Na targowiskach można już 

sprzedawać ptactwo jak i inne zwierzęta.  

 
Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wpłynęła jedna 

interpelacja radnego Przemysława Dybowskiego. (interpelacja stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy radni zgłaszają interpelacje 

lub zapytania.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski udzielił głosu radnemu Panu Krzysztofowi 

Koc. 

 

Radny Krzysztof Koc: 

Radny Krzysztof Koc skierował dwa pytania do Pana Burmistrza. Pierwsze pytanie dotyczyło 

zakazu od 1 marca sprzedaży pieców tradycyjnych. Powiedział, że składane były wnioski 

dotyczące dofinansowania wymiany tych pieców na ekologiczne i zapytał, co już w tej sprawie 

widomo oraz czy jest nadzieja na dofinansowanie, czy mieszkańcy muszą wymianę 

organizować we własnym zakresie. Natomiast drugie pytanie dotyczyło kosztów, jakie Urząd 

Miejski poniósł po odejściu byłego Burmistrza, radny dodał, że chce zapytać o prawdę w tej 

sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze inne pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że odpowiedzi zostaną 

udzielone w pkt 13. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu faktycznej 

nadwyżki środków obrotowych za rok 2018 samorządowego zakładu budżetowego, tj. 

Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o omówienie przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Pan Burmistrz powiedział, że Pan Dyrektor FARE zwrócił się do niego z pismem  

o pozostawienie nadwyżki środków obrotowych za koniec roku 2018. Kwota ta wynosi 

27 015,99 zł. Pan Dyrektor wskazał w piśmie, że środki te chciałby przeznaczyć na zakup 

samochodu, niezbędnego do bieżącej obsługi sieci wodno-kanalizacyjnej. Pan Burmistrz 

powiedział, że przychylił się do prośby Pana Dyrektora i w związku z tym jest taki projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku 

dokonania wpłaty do budżetu faktycznej nadwyżki środków obrotowych za rok 2018 

samorządowego zakładu budżetowego, tj. Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE  

w Ciechanowcu i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu faktycznej nadwyżki środków 

obrotowych za rok 2018 samorządowego zakładu budżetowego, tj. Przedsiębiorstwa Robót 

Komunalnych FARE w Ciechanowcu,.  
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Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku 

dokonania wpłaty do budżetu faktycznej nadwyżki środków obrotowych za rok 2018 

samorządowego zakładu budżetowego, tj. Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE  

w Ciechanowcu została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 42/VIII/19 w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu 

faktycznej nadwyżki środków obrotowych za rok 2018 samorządowego zakładu budżetowego, 

tj. Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o omówienie przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pani Jadwiga Koc, Skarbnik Gminy Ciechanowiec: 

Pani Skarbnik powiedziała, że zmiany zawarte w budżecie powodują zwiększenie dochodów  

i wydatków o 118 000,00 zł. Wynika to z tego, że wprowadzone zostają do budżetu środki 

budżetu państwa na pomoc dla repatriantów, chodzi o remont i pierwsze wyposażenie domu 

przekazanego dla ludzi z Kazachstanu. Natomiast zmniejszone zostają dochody i wydatki 

planowane z budżetu państwa na przebudowę ulicy Wińskiej. Jest to wynikiem 

rozstrzygniętego przetargu, natomiast w wyniku przeniesień wydatków między paragrafami  

i działami zabezpieczone są środki na „Przebudowę placu miejskiego przy ulicy Mickiewicza” 

– środki własne gminy w wysokości 53 000,00 zł, 15 000,00 zł zostanie przeznaczone na 

wsparcie dla policji na zakup samochodu, 45 000,00 zł zostanie przeznaczone na przebudowę 

bocznego odcinka ulicy Sienkiewicza i 15 000,00 zł na opracowanie dokumentacji na 

przebudowę odcinka ulicy Kuczyńskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

opiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, Jan Krzysztof Binaś 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka powiedziała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef Kosk 

powiedział, że Komisja wnioskuje o niedokonanie zmiany w budżecie w kwocie 15 000,00 zł 

na dofinansowanie dla Komendy Powiatowej Policji w Wysokiem Mazowieckiem zakupu 

oznakowanego radiowozu dla przewodników psów tropiących. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu radnemu Stanisławowi Szczepanowi 

Kietlińskiemu. 

 

Radny Stanisław Szczepan Kietliński powiedział, że chciałby wycofać wniosek, który postawił 

na Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego w sprawie nieprzekazywania 

dofinansowania dla Komendy Powiatowej Policji w Wysokiem Mazowieckiem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski ogłosił 15 minut przerwy w celu 

sprawdzenia prawidłowości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że będzie głosowany 

wniosek Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego dotyczący nieudzielenia 

policji wsparcia w wysokości 15 000,00 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski dwukrotnie wyjaśnił, że przedstawiony 

przez Komisję wniosek dotyczy niedokonania zmian w budżecie i nieudzielenia 

dofinansowania policji w kwocie 15 000,00 zł.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski postawił wniosek formalny  

o powtórzenie głosowania, gdyż ze względu na niejasność postawionego wniosku nie wszyscy 

radni oddali głos. Wiceprzewodniczący poprosił o wytłumaczenie wniosku postawionego przez 

Komisję Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosownie wniosek 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Antoniego Malinowskiego. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
powtórzenie głosowania.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został przyjęty 

większością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski wyjaśnił, że pod głosowanie będzie 

poddany wniosek Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego dotyczący 

nieprzekazania dla policji dofinansowania w celu zakupu pojazdu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wytłumaczył, że przedstawiony przez Komisję wniosek 

dotyczy niedokonania zmian w budżecie i nieudzielenie dofinansowania policji w kwocie 

15 000,00 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wniosek  

w sprawie nieudzielenia policji wsparcia w wysokości 15 000,00 zł. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieudzielenia policji wsparcia w wysokości 15 000,00 zł..  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek nie został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2019 rok i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2019 rok,.  

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jan Krzysztof Binaś, Dorota Niemyjska  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2019 rok została podjęta większością głosów. 

 

Uchwała Nr 43/VIII/19 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu 

w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków, na terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Pan Burmistrz poinformował, że do 01.01.2018 r. jednostki samorządu terytorialnego, które 

prowadzą gospodarkę wodno-ściekową powinny do Wód Polskich dostarczyć regulamin 

odprowadzania ścieków. Gmina Ciechanowiec niestety nie spełniła tego wymogu i dopiero na 

poprzedniej sesji została podjęta uchwała w tej kwestii. Niemniej jednak w poprzednim 

projekcie wkradł się błąd, została podana zła podstawa prawna i w związku z tym należy podjąć 

kolejną uchwałę uchylającą poprzednią.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, Jan Krzysztof Binaś 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka powiedziała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef Kosk 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Ciechanowiec i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec,.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu projektu regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 44/VIII/19 w sprawie przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu 

projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Ciechanowiec stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu 

i podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Pan Burmistrz powiedział, że Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu złożył wniosek  

o umieszczenie w wykazie kąpielisk kąpieliska na „wyspie”. W związku z tym należy podjąć 

uchwałę i to kąpielisko umieścić w wykazie kąpielisk. Będzie ono czynne od 1 czerwca do 31 

sierpnia. Wyznaczony będzie zakres pływania oraz zatrudniony ratownik.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, Jan Krzysztof Binaś 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka powiedziała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef Kosk 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy 

Ciechanowiec na 2019 rok i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Ciechanowiec na 2019 rok została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 45/VIII/19 w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ciechanowiec na 2019 

rok stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: przyjęcia "Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Ciechanowiec na rok 2019”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Pan Burmistrz powiedział, że zgodnie z ustawą o ochronie zwierząt samorząd ma obowiązek 

zapobiegania bezdomności zwierząt i zapewnienia im opieki. W związku z tym Rada Miejska 

ma obowiązek podjąć taką uchwałę jak i regulamin opieki nad zwierzętami do 31 marca.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Ciechanowiec na rok 2019”i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2019",.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia "Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Ciechanowiec na rok 2019” została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 46/VIII/19 w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2019 stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: przedłużenia umowy 

dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej 

własność Gminy Ciechanowiec 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Pan Burmistrz powiedział, że jest to przedłużenie dzierżawy działki pod garaż Pana W. Cz.  

o powierzchni 25m2.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia przedłużenia umowy 

dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej 

własność Gminy Ciechanowiec i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia umowy dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.  
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Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia przedłużenia 

umowy dzierżawy na część działki położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 47/VIII/19 w sprawie przyjęcia przedłużenia umowy dzierżawy na część działki 

położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu 

i podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na działkę położoną w obrębie 

wsi Czaje Wólka, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Pan Burmistrz powiedział, że jest to również projekt uchwały przedłużenia dzierżawy działki 

położonej w miejscowości Czaje-Wólka. Jest to działka, na której znajduje się szkoła. Pan 

Burmistrz dodał, że umowa przedłużona jest na okres kolejnych trzech lat. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na 

działkę położoną w obrębie wsi Czaje-Wólka, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec  

i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia umowy dzierżawy na działkę położoną w obrębie wsi Czaje-Wólka, stanowiącej 

własność Gminy Ciechanowiec.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
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Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przedłużenia umowy 

dzierżawy na działkę położoną w obrębie wsi Czaje-Wólka, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 48/VIII/19 w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy na działkę położoną  

w obrębie wsi Czaje-Wólka, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu 

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o przyjęciu Strategii Rozwoju Gminy 

Ciechanowiec na lata 2008-2020. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Pan Burmistrz powiedział, że obecnie obowiązująca Strategia Gminy Ciechanowiec 

obowiązuje od 2008 roku i pomimo zmian Strategii Województwa Podlaskiego  

i obowiązywania od 2014 roku nowej perspektywy finansowej ta strategia nie była 

aktualizowana. W związku z tym, że jest nowa perspektywa finansowania Strategia musi być 

uzupełniona i dopracowana do obowiązujących wymogów Unii Europejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, Jan Krzysztof Binaś 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka powiedziała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef Kosk 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o przyjęciu 

Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2008-2020 i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2008-2020..  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały  

o przyjęciu Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2008-2020 została podjęta 

większością głosów. 

 

Uchwała Nr 49/VIII/19 w sprawie zmiany uchwały o przyjęciu Strategii Rozwoju Gminy 

Ciechanowiec na lata 2008-2020 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu 

i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu na lata 2018-2023,. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Pan Burmistrz powiedział, że Biblioteka w Ciechanowcu bierze udział w „Narodowym 

Programie Rozwoju Czytelnictwa” z racji wykonania inwestycji budowy biblioteki. Zgodnie  

z wytycznymi Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego biblioteki publiczne biorące udział 

w tym programie powinny mieć opracowaną strategię, w której powinna być zawarta analiza 

działalności społeczno-kulturalnej placówki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu na lata 2018-2023, i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Strategii Rozwoju Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu na lata 2018-

2023,.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr VIII/19 z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 28 marca 2019 roku 

str.18 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu na lata 2018-2023, została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 50/VIII/19 w przyjęcia Strategii Rozwoju Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu na lata 2018-2023, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 10  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: przekształcenia Szkoły 

Podstawowej w Radziszewie w filię Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Pan Burmistrz powiedział, że w dniu 14 lutego 2019 r. Rada Miejska podjęła uchwałę  

w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Radziszewie Starym w filę Szkoły 

Podstawowej w Ciechanowcu. W związku z tym o zamiarze przekształcenia szkoły złożony 

został wniosek do Podlaskiego Kuratora Oświaty w Białymstoku o wydanie opinii. W dniu 19 

marca Podlaski Kurator Oświaty wyraził pozytywną opinię w sprawie zamiaru przekształcenia 

szkoły w filię.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisje Rady 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii i wniosków. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu, Jan Krzysztof Binaś 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Aneta Joanna Czarnecka powiedziała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, Zygmunt Józef Kosk 

powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są pytania dotyczące projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o przyjęciu 

Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2008-2020 i poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekształcenia Szkoły Podstawowej w Radziszewie Starym w filię Szkoły Podstawowej im. 

Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu..  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
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PRZECIW (2) 

Agata Koc, Dorota Niemyjska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jan Krzysztof Binaś, Zygmunt Józef Kosk, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały  

o przyjęciu Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2008-2020 została podjęta 

większością głosów. 

 

Uchwała Nr 51/VIII/19 w sprawie zmiany uchwały o przyjęciu Strategii Rozwoju Gminy 

Ciechanowiec na lata 2008-2020 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt 7  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: informacja Urzędu 

Skarbowego w Wysokiem Mazowieckiem dotycząca oświadczeń majątkowych radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski: 

Przewodniczący poinformował, że do biura Rady wpłynęło pismo z Urzędu Skarbowego  

w Wysokiem Mazowieckiem i odczytał jego treść. 

 

Informacja Urzędu Skarbowego w Wysokiem Mazowieckiem dotycząca oświadczeń 

majątkowych radnych stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt 8  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: informacja o działalności 

Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu w 2018 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Dyrektora PRK FARE 

Bogdana Olędzkiego o przedstawienie informacji. 

 

Pan Bogdan Olędzki, Dyrektor PRK FARE odczytał informację o działalności 

Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu w 2018 roku. 

 

Radny Rady Miejskiej Antoni Malinowski: 

Pan Antoni Malinowski zapytał Pana Dyrektora PRK FARE o średnie wynagrodzenie 

pracowników i zapytał czyją własnością jest wodociąg na terenie Gminy Grodzisk.  

Pan Bogdan Olędzki Dyrektor PRK FARE: 

Pan Dyrektor wyjaśnił, że zakład PRK FARE na terenie Gminy Grodzisk tylko dostarcza wodę. 

Natomiast sieć wodociągowa nie jest w ich zakresie. Zadaniem PRK FARE jest tylko 

dostarczanie wody.  

Radny Rady Miejskiej Antoni Malinowski: 

Zapytał czyją własnością są wodomierze. 

Pan Bogdan Olędzki Dyrektor PRK FARE: 

Odpowiedział, że wodomierze są własnością PRF FARE.  

 

Przewodniczący Rady Marek Karolewski zapytał czy są jeszcze pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o działalności Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu  

w 2018 roku stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
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Ad pkt 9  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: oferta zagospodarowania 

czasu wolnego w Gminie Ciechanowiec przygotowana przez Ciechanowiecki Ośrodek Kultury 

i Sportu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Panią Dyrektor COKiS Sylwię 

Kuczuk-Szymańską o przedstawienie oferty. 

 

Pani Dyrektor COKiS Sylwia Kuczuk-Szymańska: 

Pani Dyrektor powiedziała, że w działalności COKiS można wskazać kilka form działań. Są to 

zajęcia stałe skierowane do dzieci, młodzieży, dorosłych i seniorów. Organizacja wydarzeń 

kulturowych i sportowych, przygotowywanie i udostępnianie infrastruktury rekreacyjnej gminy 

Ciechanowiec oraz organizacja wypoczynku letniego i zimowego dla dzieci, młodzieży jak  

i promocja miasta wśród turystów. Pani Dyrektor powiedziała, że jeżeli chodzi o zajęcia 

dodatkowe to uczestniczy w nich łącznie w skali miesiąca około 450 osób.  

Są to zajęcia plastyczne – 7 grup około 80 osób, zajęcia plastyczno- rękodzielnicze – 4 grupy, 

rodzinne warsztaty rękodzielnicze, które uaktywniają się w okresach przedświątecznych, 

zajęcia muzyczne – gra na instrumentach dętych. W zajęciach tych uczestniczą dzieci, 

młodzież, dorośli i seniorzy. W COKiS funkcjonuje Społeczna Szkoła Muzyczna I stopnia. 

Odbywają się zajęcia wokalne dla dzieci młodzieży i seniorów – są to trzy sekcje około 30 

osób, zajęcia taneczne – taniec nowoczesny – 3 grupy, zajęcia taneczne – taniec ludowy – 2 

grupy również około 30 osób, sekcje piłki nożnej, sekcje tenisa stołowego, siatkówki, piłki 

koszykowej, szachowa, scrabble. Odbywają się również zajęcia laboratoryjne dla dzieci i są to 

zajęcia chemiczne organizowane raz w miesiącu w siedzibie COKiS. Pani Dyrektor powiedział, 

że organizowane są również wydarzenia kulturalne i sportowe. W okresie letnim wypożyczany 

jest sprzęt wodny (9 kajaków, 6 rowerków, wypożyczalnia rowerów stacjonarnych – 5 

rowerów). Uaktywnione zostanie kąpielisko „wyspa”. Jeżeli chodzi o Bibliotekę to ma ona 

bardzo dogodne godziny otwarcia, codziennie do godziny 18:00.  Znajduje się w niej 6 

stanowisk komputerowych. Organizowane są wieczory autorskie oraz projekcje filmowe 

komercyjne jak i projekcje bezpłatne.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są jeszcze jakieś pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Oferta zagospodarowania czasu wolnego w Gminie Ciechanowiec przygotowana przez 

Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej za 2018 rok oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Panią Dyrektor OPS Marzenę 

Kryńską o przedstawienie sprawozdania. 

 

Pani Dyrektor OPS Marzena Kryńska: 

Pani Dyrektor powiedziała, że nowelizacja ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej wprowadziła obowiązek opracowania gminnego programu wspierania rodziny  

i pieczy zastępczej, jak również wsparcie rodzin w sytuacji, gdy nie realizują funkcji 

opiekuńczo-wychowawczej poprzez przydzielenie tym rodzinom asystenta rodzinnego.  

W 2018 r. gmina otrzymała dofinansowanie w ramach programu rządowego „Asystent rodziny 
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i koordynator rodzinnej pieczy zastępczej”. Dofinansowanie to jest do kosztów zatrudnienia 

asystenta rodzinnego. Z dotacji otrzymano kwotę 17 978,00 zł, natomiast udział własny wynosi 

19 327,00 zł. Są to koszty na wynagrodzenie. Asystent zatrudniony jest na umowę o pracę, 

zadania swoje pełni w czasie pracy. Jego godziny pracy są również w godzinach 

popołudniowych jak i w weekendy. Tą formą pomocy objętych zostało 12 rodzin o liczbie 24 

dzieci. Asystent opracował indywidualny plan pomocy rodzinom, współpracował  

z placówkami oświatowymi na terenie naszej gminy i nie tylko. W ramach programu 

realizowane są następujące zadania: edukowanie wczesnej interwencji w rodzinach 

przeżywających trudności w sprawowaniu funkcji opiekuńczo-wychowawczych oraz 

rozwijanie środowiskowych form pomocy. Zadania te zostały zrealizowane przez placówki 

oświatowe, przez Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu, przez Ośrodek Pomocy 

Społecznej oraz przez organizacje pozarządowe. Pani Dyrektor powiedziała również  

o potrzebach w tym zakresie, takich jak: opracowanie na kolejne 3 lata gminnego programu  

w zakresie wspierania rodziny, współpraca z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie  

w sytuacji, gdy będzie taka potrzeba ustanowienie rodziny zastępczej dla dzieci z naszej Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemie pieczy zastępczej za 

2018 rok oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadania stanowi załącznik nr 18 

do protokołu. 

 

Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: informacja o rodzinach 

korzystających ze wsparcia Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Panią Dyrektor OPS Marzenę 

Kryńską o przedstawienie informacji. 

 

Pani Dyrektor OPS Marzena Kryńska: 

Pani Dyrektor powiedziała, że Ośrodek Pomocy Społecznej to jednostka organizacyjna Gminy, 

która realizuje zadania z zakresu wspierania rodzin przeżywających trudności wynikające  

z różnych dysfunkcji. Dysfunkcje to miedzy innymi bezrobocie, niepełnosprawność, 

długotrwała przewlekła choroba czy przemoc w rodzinie. Pracownicy socjalni w trakcie 

wywiadów środowiskowych ustalają sytuację rodziny oraz układają indywidualny plan pomocy 

dla danej jednostki. Pani Dyrektor powiedziała, że zadania bardzo szczegółowo przedstawione 

są w części opisowej informacji. Scharakteryzowała tylko te najważniejsze i są to miedzy 

innymi: podejmowanie działań w ramach procedury niebieska karta, umawianie na spotkania 

do psychoterapeuty, psychologa, monitorowanie rodzin przez dzielnicowego lub pracownika 

socjalnego, działania skierowane do rodzin, w których występuje problem bezrobocia, 

informowanie osób bezrobotnych o możliwości skorzystania z kursów, szkoleń 

organizowanych przez powiatowy Urząd Pracy, działania skierowane do rodzin, w których 

występuje niepełnosprawność, pomoc w wypełnianiu wniosków do komisji do spraw orzekania 

o stopniu niepełnosprawności, przyznawanie specjalistycznych usług opiekuńczych, 

informowanie o poradniach specjalistycznych, kontakt z apteką, co do dostępności i ceny leku. 

To wszystko odbywa się we współpracy z instytucjami i organizacjami, które w swoich 

zadaniach statutowych również mają pomoc osobom i rodzinom.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do przedstawionej 

informacji. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski: 

Pan Antoni zapytał, komu przyznawany jest dodatek odnośnie dojazdu z miejsca zamieszkania 

do miejscowości, w której jest szkoła. 

Pani Dyrektor OPS Marzena Kryńska: 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że dodatek ten jest dodatkiem do zasiłku rodzinnego i dotyczy 

dzieci uczących się w szkole średniej. Są to dodatki na dojazdy, a w sytuacji, gdy dziecko 

mieszka w internacie lub bursie to są to dodatki na zamieszkanie.  

Radna Rady Miejskiej Agata Koc: 

Pani Agata zapytała o pkt. 20 informacji - dodatek z tytułu zamieszkania przez dziecko  

w miejscowości, w której jest szkoła. 

Pani Dyrektor OPS Marzena Kryńska: 

Pani Dyrektor podała wyjaśniający przykład: dziecko jest z terenu Gminy Ciechanowiec,  

a uczy się w Białymstoku i mieszka w bursie. Jest to dodatek właśnie z tytułu tego, że 

zamieszkuje w bursie lub w internacie oraz w tej miejscowości kontynuuje naukę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o rodzinach korzystających ze wsparcia Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: koncepcja działań Gminy 

w pozyskiwaniu i wykorzystywaniu funduszy unijnych i krajowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrz o przedstawienie 

koncepcji. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Pan Burmistrz powiedział, że aktualnie złożone są wnioski takie jak termomodernizacja oraz 

zastosowanie OZE budynku hali sportowej przy szkole im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu. Jest to projekt o wartości 1 521 000,00 zł. W lutym został złożony wniosek na 

przebudowę drogi dojazdowej do pól relacji Kobusy- Radziszewo. Jest to dokończenie drogi, 

która była realizowana w poprzedniej kadencji. Pan Burmistrz powiedział, że wartość tego 

projektu wynosi 146 139,00 zł i poinformował, o wniosku złożonym 28 lutego odnośnie 

„Promowania ochrony różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia”. 

Jest to projekt realizowany wspólnie z Gminą Łapy i Perlejewo o wartości 7 693 015,00 zł,  

z czego na Ciechanowiec przypada kwota 3 468 796,00 zł i jest to projekt dotyczący 

zagospodarowania „wyspy” oraz terenów wokół zalewu. W marcu został złożony wniosek do 

Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego i na terenie Ciechanowca zostały wytypowane 

cztery groby do renowacji na kwotę 76 500,00 zł. Złożony został wniosek „Międzynarodowe 

podnoszenie kwalifikacji zawodowych kluczem do wysokiej jakości kształcenia”. To projekt 

dla 44 nauczycieli szkoły podstawowej w Ciechanowcu, jest to mobilność kadry, jak też 

„Ponadnarodowa mobilność uczniów Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu kluczem do ich rozwoju osobowości i podnoszenia kompetencji kluczowych”. 

Projektem tym są objęte wyjazdy dla 44 uczniów Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu do 

Grecji. Pan Burmistrz powiedział, że planowanymi wnioskami są wszystkie te, które zostały 

już wymienione w sprawozdaniu, jeżeli chodzi o drogi. Dodatkowo budowane będą linie 

wodociągowe i ściekowe oraz modernizacja infrastruktury wodno-ściekowej na terenie gminy 

Ciechanowiec, budowa inkubatora przedsiębiorczości, montaż pomp ciepła i instalacji 
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fotowoltaicznej na potrzeby własne w budynkach należących do Gminy Ciechanowiec, 

modernizacja punktu selektywnego zbierania odpadów komunalnych, oraz projekty, które 

uzyskały już dofinansowanie. Jest to ulica Wińska, „Przebudowa placu miejskiego przy ulicy 

Mickiewicza”, wykonanie elewacji na budynku Synagogi, remont budynku przedszkola, 

zagospodarowanie terenu na cele rekreacyjne przy Szkole Podstawowej w Ciechanowcu oraz 

projekt na kwotę 898 781,00 zł „Energia kompetencji-energia rozwoju”. Projekt ten 

realizowany jest przez Szkołę Podstawową w Ciechanowcu jak i w Łempicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do przedstawionej 

informacji. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Koncepcja działań Gminy w pozyskiwaniu i wykorzystywaniu funduszy unijnych i krajowych 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad pkt 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

W odpowiedzi na interpelację radnego Pana Przemysława Dybowskiego Pan Burmistrz 

powiedział, że dziwi się, iż do tej pory nikt nie zgłaszał sprzeciwu odnośnie transformatora 

przedstawionego w interpelacji. Powiedział, że zarówno słup jak i transformator jest 

niefortunnie ulokowany na skrzyżowaniu. Pan Burmistrz dodał, że skieruje pismo do zakładu 

energetycznego w celu zmiany lokalizacji słupa i transformatora. W dalszej części Pan 

Burmistrz udzielił odpowiedzi na pytania radnego Pana Krzysztofa Koca. Powiedział, że jeżeli 

chodzi o piece to w ubiegłym roku złożony był wniosek na piece pelletowe, natomiast wniosek 

odpadł już przy ocenie formalnej, więc nie mógł być realizowany. Jeżeli chodzi o dalsze 

perspektywy ogrzewania to w ubiegłym tygodniu odbyło się w Warszawie spotkanie z Panią 

Aleksandrą Szczudło, która bardzo wspiera Ciechanowiec w kwestii gazyfikacji. Jeżeli 

gazyfikacja dojdzie do skutku, będzie możliwość ogrzewania domów gazem. Pan Burmistrz 

powiedział, że rozwiązanie z gazem byłoby najkorzystniejsze, ponieważ im więcej będzie 

odbiorców na terenie gminy tym mniejsze będą opłaty od indywidualnych gospodarstw.  

W pierwszym etapie gazyfikacją zostanie objęte miasto. Jeżeli mieszkańcy wsi wykażą chęć 

gazyfikacji, w drugim etapie gaz dopłynie również do nich. W odpowiedzi na drugie pytanie 

radnego Pana Krzysztofa Koca Pan Burmistrz powiedział, że były Burmistrz na koniec kadencji 

ustawowo otrzymał trzymiesięczną odprawę, zgodnie z ustawą o pracownikach 

samorządowych oraz ekwiwalent za niewykorzystany urlop. Dodał, że kwot nie będzie 

upubliczniał. Dodatkowe koszty były związane z zatrudnieniem Pana Burmistrza  

w szkole Podstawowej w Ciechanowcu. Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poprosił Pana 

Dyrektora Krzysztofa Pełszyka o zabranie głosu w tej sprawie. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu Krzysztof Pełszyk: 

Pan Dyrektor powiedział, że w 2006 r., kiedy były Burmistrz wygrał wybory był nauczycielem 

w Gimnazjum w Ciechanowcu. Zanim skończył pracę na stanowisku Burmistrza została 

zmieniona reforma systemu oświaty i gimnazjum zostało włączone do Szkoły Podstawowej  

w Ciechanowcu. Urlop bezpłatny, który został udzielony w związku z pełnieniem funkcji, był 

udzielony na czas pełnienia funkcji w Urzędzie Miejskim. Pan Dyrektor powiedział, że 

prawnicy różnie oceniali powrót do szkoły byłego Burmistrza. Uważali, że nie może wrócić do 

szkoły, bo nie przedłużał wniosku o urlop na kolejne kadencje. Natomiast urlop udzielony na 

okres trwania kadencji uprawniał go do powrotu do pracy w szkole. Pan Dyrektor Krzysztof 

Pełszyk powiedział, że sprawa skończyła się w sądzie pracy, a nauczyciel to zawód, w którym  
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z pracownikiem można rozwiązać umowę tylko na koniec roku szkolnego. Rozprawa odbyła 

się w marcu. Istniało duże niebezpieczeństwo, że nie zostanie ona rozstrzygnięta i że wyrok 

prawomocny nie będzie wydany do końca maja. Pan Dyrektor powiedział, że zdecydował się 

na podpisanie ugody, co wiązało się z wypłaceniem pieniędzy takich, jakie zarobiłby były 

Burmistrz pracując do końca roku szkolnego 2018/1019.  

 

 

 

Ad pkt 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawy różne i wnioski. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Pan Burmistrz powiedział, że wpłynęło do niego pismo z Podlaskiego Stowarzyszenia 

Patriotów w Solidarność oraz mieszkańców wsi Gminy Klukowo i Ciechanowiec. Dodał, że 

dwukrotnie odwiedził go Pan Antoni B. oraz Pan Wiesław K. z petycją dotyczącą budowy drogi 

Koce-Basie – Kostry-Podsędkowięta. Pojawiła się również propozycja, aby drogę tą budować 

z funduszy Ministerstwa Obrony Narodowej. Pan Burmistrz powiedział, że petycja została 

przez niego przyjęta. Wspomniał, że dołączona jest do niej lista poparcia mieszkańców i że jest 

to prośba zarówno jego jak i autorów, aby sołtysi i radni pobrali listy i zebrali podpisy poparcia 

do realizacji tej inwestycji. Dodał, że obiecał dla Pana Antoniego B. jak i dla Pana Wiesława 

K., że petycje tą przedstawi na sesji Rady Miejskiej, ale ze względu na to, że jest ona długa to 

każdy będzie mógł się z nią zapoznać po sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Biura Rady wpłynęły 

następujące pisma: 

1. Pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku informujące, że uchwała nr 

33/VI/19 dotycząca opłat zagospodarowania odpadami komunalnymi jest przedmiotem 

badania przez RIO. (załącznik nr 21 do protokołu); 

2. Pismo Polskiego Stowarzyszenia Patriotów. (załącznik nr 22 do protokołu); 

3. Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pismo od Pana Zbigniewa Wojciuka, z prośbą 

o odczytanie przeprosin (załącznik nr 23 do protokołu). Przewodniczący odczytał 

przeprosiny skierowane przez wspólników Spólki Cywilnej Solarprojekt s. c. 

(załącznik nr 24 do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy Komisje Rady Miejskiej mają 

do przedstawienia Radzie informacje lub opinie.  

Innych informacji nie było. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

jeszcze zabrać głos. 

 

Radny Krzysztof Koc: 

Radny powiedział, że trzeba zapobiegać degradacji ulic miasta Ciechanowiec.  

W szczególności zwrócił uwagę na transport, który odbywa się obecnie w mieście. Powiedział, 

że według niego na dzień dzisiejszy samochody, które przejeżdżają przez nasze miasto są  

w niektórych przypadkach bardzo mocno przeładowane, co prowadzi do niszczenia ulic oraz 

mostu. Dodał, że trzeba robić wszystko, aby zapobiegać dalszemu niszczeniu ulic. 

Zaproponował, aby wystąpić do Inspekcji Ruchu Drogowego, żeby ograniczyć przejazd 

przeładowanych samochodów. 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Pan Burmistrz powiedział, że z tym tematem już się zapoznał i w dniu dzisiejszym wpłynęła 

petycja od radnych, w kwestii dróg jak i protestu dotyczącego uruchomienia trasy 
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Ciechanowiec – Siemiatycze. W petycji jest też prośba o zebranie list poparcia w kwestii 

budowy obwodnicy Ciechanowca. Pan Burmistrz powiedział, żeby taką petycję złożyć do 

Urzędu Marszałkowskiego i w przyszłym roku Urząd Marszałkowski mógłby zabezpieczyć 

przynajmniej część budowy obwodnicy do ulicy Kuczyńskiej. Dodał, że jeszcze dokładnie tą 

petycję przeanalizuje i spotka się z jej autorami. Poprosił radnych i sołtysów, aby zebrali jak 

najwięcej podpisów poparcia obwodnicy Ciechanowca.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Wysokomazowieckiego Pani Dorota Łapiak: 

Przewodnicząca powiedziała, że temat budowy obwodnicy jest od jakiegoś czasu bardzo często 

poruszany, lecz nie jest on tematem płynnym i wirtualnym. Powiedziała, że nie uda się 

pozyskać środków do końca tej perspektywy finansowej na to, aby wybudować obwodnicę 

Ciechanowca. Jeżeli chodzi o drogę do Siemiatycz, jest to droga wojewódzka i musiałoby to 

się odbywać w ramach decyzji Urzędu Marszałkowego w sprawie budowy takiej obwodnicy. 

Z racji tego, że w większych miastach są większe potrzeby to nie ma tak dużych środków 

finansowych, żeby wybudować obwodnicę. Dodała, że obwodnica może spowodować, iż 

miasto znajdzie się poza strefą wpływu. Powiedziała, że nie wie skąd Pan Burmistrz posiada  

informacje dotyczące wykonania projektu obwodnicy. Pani Przewodnicząca dodała, że według 

niej, jeżeli znajdzie się już konkretny wykonawca i ten wykonawca złoży propozycje 

puszczenia ruchu drogą w kierunku Perlejewa z założeniem, że ta droga później zostanie przez 

nich odbudowana to według niej na dzień dzisiejszy trzeba przeprowadzać rozmowy  

z wykonawcą, gdyż to on tym kieruje. Pani Przewodnicząca podziękowała za miłe przyjęcie. 

Powiedziała, że jeżeli chodzi o inwestycje powiatowe to Pan Burmistrz już je przestawił.  

W dużej potrzebie jest droga Koce-Basie – Radziszewo-Sieńczuch, gdyż jest ona w bardzo 

złym stanie. Przewodnicząca zwróciła się z prośbą do Pana Burmistrza, żeby podczas realizacji 

drogi Wojtkowice Stare – Wojtkowice-Glinna przez powiat, wyremontować drogę gminną 

przebiegającą przez wieś Wojtkowice-Glinna. 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

W odniesieniu do wypowiedzi Przewodniczącej dotyczącej obwodnicy powiedział, że razem  

z Wiceburmistrzem był na spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim i wnioskował, aby 

obwodnicę przenieść bliżej miasta. Pan Dyrektor odpowiedział, że projekt jest już na 

ukończeniu i nie da się nic zmienić, ponieważ prace są bardzo zaawansowane. Odnosząc się do 

drogi we wsi Wojtkowice-Glinna Pan Burmistrz powiedział, że droga ta wymaga utwardzenia 

w momencie budowy drogi powiatowej. Największy problem stanowią środki własne, 

ponieważ Gmina musi również ponieść koszty w inwestycjach powiatowych.  

Radny Krzysztof Koc: 

Radny odniósł się do drogi Koce-Basie – Radziszewo-Sieńczuch, którą wymieniła 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Dorota Łapiak. Powiedział, że nie należy zapominać, że 

część ruchu samochodowego podczas naprawy odcinka Ostrożany – Ciechanowiec na pewno 

będzie przejeżdżała drogą Winna – Ciechanowiec, a droga Antonin – Radziszewo-Króle już 

jest w złym stanie. Radny zwrócił się do Przewodniczącej z prośbą o zaplanowanie na przyszły 

rok konkretnego remontu drogi Antonin - Radziszewo-Króle z naprawą wszystkich mostków, 

które występują na całym odcinku tej trasy.  

Radny Przemysław Dybowski: 

Powiedział, że świadomość przełożenia budowy obwodnicy o kilka lat daje możliwość. Póki 

jeszcze budowa nie ruszy, należy rozpocząć działania dotycząc zmiany jej przebiegu. 

Powiedział, że projekt jest już na ukończeniu i zostały w niego włożone duże pieniądze, ale  

w perspektywie kilku lat jest możliwość stworzenia nowego projektu i trzeba dołożyć 

pieniądze, żeby to zrealizować. Dodał, że był rozczarowany istniejącą wersją przebiegu 

obwodnicy.  

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu Krzysztof Pełszyk: 

Powiedział, że ciężkie samochody jeżdżą drogami gminnymi, które nie są przystosowane do 

takich ciężarów. Dodał, że należy zabezpieczyć te odcinki drogi, za które wykonawca później 

nie będzie płacił i ponosił żadnej odpowiedzialności w przypadku zniszczenia. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski w ramach podsumowania powiedział, że 

na drogach gminnych należy postawić znaki ograniczenia, aby zapobiec ich zniszczeniu  

w przyszłości i podczas remontów na drogach wojewódzkich.  

 

Przewodniczący Rady miejskiej zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Chętnych nie było.  

 

Ad pkt 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady VIII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 
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